
 

 

 
 
 

 
 

 

 כרם מהר"ל –ועד מקומי 

 17.09.24פרוטוקול ישיבה מיום 

 17.09.24 -שיבהתאריך הי

 אביב יובל, תמרה שלזינגר, דרור גונן, אמנון איתן, טל מנור. נוכחים: חברי ועד

 , יגאל ויינר מוזמנים: דגן אוקו, עידן ארטנשטיין, אורית שחם, שיר אנוך

 . הקהילהמנהלת  -אילנה בעלי תפקידים: 

 

 

   נושאים לדיון:

 בחינה מחדש של תוכנית השמירה להמשך השנה.-שמירה במושב .1

 דיון שני ביוזמת תושבים בעניין צהרון שמבקשים להקים במושב. -צהרון .2

 עדכונים שוטפים.  .3

 

 :החלטות

   -שמירה במושב .1

 אחראי השומרים. -ועידן ארטנשטיין ,קב"ט המושב -לדיון הוזמנו דגן אוקו 

הועד נתקל בבעיה משמעותית של מציאת כוח   במהלך הדיון הוסבר כי לאורך החודשים האחרונים

 לאיוש תפקיד השומרים.אדם 

היכולים לבצע את העבודה  ,ושומרים מזדמנים מתחלפים ,בשלב זה יש לנו שומר קבוע מהמושב 

 בלבד. לפרקי זמן קצרים

 

על מנת לגבש תכנית שמירה   הועד, , נדונו האפשרויות והחלופות העומדות בפנילאור האמור לעיל

 מותאמת חדשה.

הוספת אמצעים אחרים כגון מצלמות, שערים,  וכן שינוי מתכונת השמירה בשער נבחנו אפשרויות

 ועוד. 

 

 



 

 

 

 

 

 הבאה: השמירה מתכונת  עלבסוף הדיון הוחלט 

, שיכללו פטרולים במושב+ נוכחות  בימים משתנים משמרות בשבוע  3-4השומר הקבוע יבצע  

 וכן פטרול נוסף במהלך הלילה.  ,ר הימים יבוצע בתחילת הערב סבב סגירת שעריםאבשער. בש

השער ליד סימן טוב   -לשערים חשמליים  במושב מהלך של החלפת שני שערים ייבדק בנוסף 

תכנון וקבלת הצעות מחיר   יבוצע בחודשים הקרוביםוהשער לכיוון שדה של שבועות. בשלב זה 

. כמו כן יותקנו מצלמות בשערים אלה ויחוברו  יושם התכנוןשנה הבאה יבתחילת וותקצוב. 

 תשתית המצלמות. ל

פסי האטה מחומר פלסטי   במהלך החודשים הקרובים יותקנו הכניסה בסמוך לשערעוד הוחלט כי 

  הגדלת החלון זכוכית)כדי להאט את התנועה באיזור השער, ויעשה שיפוץ של מבנה השומר 

 לייעל את יכולת הפעולה., כדי והגברת התאורה(

 

 . אנוך מוזמנות אורית שחם ושיר -צהרון .2

 ד. -די אללי  נעשה דיון נוסף בפנייה להקים צהרון לבקשת יוזמות הצהרון

ונבחנו שוב מקומות אפשריים במושב  ,לצורך בצהרון שוניםמצגת עם נימוקים  ציגוה  המוזמנות

 קיום צהרון. עקרונית שהועד יכול לאפשר בהם 

בכפוף  ההפעלה תהיה . בתום הדיון נקבע כי תבדק האפשרות להפעיל את הצהרון במתחם הפעלטון

 אופן סדיר. הפעלת הפעלטון ב יכולתשמירת ל  בכפוף לענות על הצרכים של הצהרון וכןלאפשרות  

 להחלטת הועד.  יובאו הדברים ,פעלטוןויבוצע סיור ע"י היוזמות ב ,ר יבחןבסוכם כי לאחר שהד

 

    פתרונות אפשריים לבעיית החזירים ותכנון ארוך טווח של פחים  -נושא שנוסף לסדר היום .3

 ( הנושא הוסף לסדר היום לבקשת יגאל ויינר שהוזמן לדיון) :ומיחזור במושב

הקיימים, לצד הצבת  הירוקים יגאל הציג חלופה של הצבת פחים גדולים אשר יחליפו את הפחים 

 . דוגמת אלה הנמצאים בפינת המיחזור -פחי מיחזור

להציב את המתקנים האלה ברחובות בדומה למה שנעשה בישובים אחרים במועצה,   הוא הרעיון

 היעדר האפשרות של חזירים להפוך אותם.-הינו  כאשר היתרון הבולט בהצבת פחים גדולים

  מיחזורבכמו כן הצבת פחים כתומים בסמוך לפחי האשפה המוצעים, יכול להיטיב את הטיפול 

 במושב.

 



 

 

 

 

 

 

יפנה אל המועצה בכדי לקיים .  בין השאר לאחר הסקירה של יגאל סוכם כי הועד ילמד את הנושא

על מנת לבדוק את המשמעויות, ההיתכנות   -פגישה וסיור עם יוסי גבאי מהמחלקה המוניציפאלית 

 המוצעים.  תשל הפתרונו והעלויות

 

 

 

 

 

 , בברכה

 מנהלת קהילה -ץאילנה אפללו פר

 ועד מקומי כרם מהרל 

 

 


